
 

 

                                             

 
Vejle den 23.04.2023 

 

Generalforsamling 2023 
Tid: tirsdag den 21. marts kl. 19.00 
Sted: NC10 (Nørremarkscentret ved Biblioteket ved siden af Netto/Lidl) 
Referat af generalforsamlingen. 
Antal deltagere: 13 

 
Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 
Henrik Gregersen blev valgt som dirigent. 
 

2. Bestyrelsens beretning om de forløbne år. 
Formanden aflagde beretningen i form af slides om der forhold, der har været aktuelle i årets løb.  
Endvidere fortalte legepladsgruppen om det nye legetårn mv., der skal opsættes i stedet for det 
nuværende legetårn, der er nedslidt. 
Slides er vedlagt som bilag. 
Beretningen blev godkendt. 
 

3. Aflæggelse af årsregnskab 2022 for Kløvertoftens Grundejerforening. 
Det fremlagte regnskab blev godkendt. 
 

4. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne. 
Bestyrelsen havde ikke modtaget forslag fra medlemmerne. 
 

5. Vedtagelse af budget for 2023 og 2024. 
Bestyrelsens forslag til budget blev vedtaget.  
Kontingentet er på 2.300 kr. om året, hvoraf de 227 kr. er kontingent til antenneforeningen. 
 

   6. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter. 
Bestyrelsesmedlemmer og suppleanter vælges for 2 år. 
Følgende bestyrelsesmedlemmer er på valg: 

Bjarne Andersen, Kløvertoften 69 - genvalgt 

Bruno Lyngberg Karlsen, Kløvertoften 64 - genvalgt 

Carsten Bodilsen, Kløvertoften 55 - genvalgt 

Henrik Stjernholm, Kløvertoften 12 - genvalgt 

Henrik Gregersen, Kløvertoften 10 –  genvalgt 

 

Følgende suppleanter er på valg: 

Der blev ikke valgt en suppleant. 

 



 

 

  7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 
                       Allan Sundgaard Hansen blev valgt som revisor. 
  

    
    8. Valg af repræsentant til Grundet Antenneforening. 
                        Søren Vittarp er medlem, genvalgt for 2 år. 
  
    9. Eventuelt. 

   1. I forbindelse med beskæring af hegn mod vest ved de lige numre ønskede ejeren af nr. 17, at vi ser på nogle 
træer på fællesarealet bag ejendommen. 

   2. Der var forslag om, at bestyrelsen ser på muligheden for at få belysning på stien på fællesarealet ved nr. 37 
og 39 og ud til hovedstien. 

 
 
 
Bestyrelsen den 23.04.2023 
Henrik Stjernholm, formand 
 
Henrik Gregersen, dirigent 


